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ЧРЕ3 П РЕДСЕДАТЕАЯ 

НА OБII:[ИНСКИ СЪВЕТ РУСЕ 

АКАД. РИСТО БЕАОЕВ 

ДО КМ ~ТА НА ОБЩИНА РУСЕ 

Г-Н ПЕЕ-іЧО МИl1КОВ 

ПИТАНЕ 

От ЕАР;ОНОРА НИКОАОВА 

Общин<:ки сьветник от групата "СДС и 

Гражд<iните" 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН KfvIET, 

Група майки на деца от детска радина "Иглика", филиал "Чиполино" ме 

сезираха и поискаха сьдействие ог страна на администрацията на Община 

се, по следния въпрос: 

Групата от детската градина, кояі о посещават текните деца, се сьстои от 25 
деца. 1върдят, че по норматив мак:сималният брой деца в група следва да е 

23. 

Преди дни, в групата е преместено дете, което до момента е било във филиал 

"Димчо Дебелянов", а преди това- q- години във филиал "Яворов". 

Детето се казва Мерсат Бахриев, на 7-8 години е и при това с много тежко 

проявена форма на аутизъм. Детето е агресивно, има и сексуални прояви. 

Майките твърдят, че преместваFэ ето на това проблемно дете, ще наруши 

чудесния ритъм на работа на д ецата в групата, които се подготвят за 

училище. 

За да се следи постоянно проблеN:ното дете, трябва част от персонала да се 

занимава единствено с него. 

Твърдят, че по този начин се вл ~шават условията за работа на децата, а 

детето със специални образоватлни потребности не би могло да получи 

адекватна грижа. Смятат, че за fгего е полезно да бъде настанено в център 



за деца сьс специални потребнос и, където грижи полагат обучени за това 

педагози. 

Моля, с оглед специфичността на .лучая, да ми бъде отговорено писмено по 

какъв начин ще бъде решен така ъздадения проблем. 

С уважение : 
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